
1 / 3 
 

30.3.2014 

Boštjan Krivec – 23. redna seja OS Občine Kobilje 

 

Bom kar v uvodu postavil občinski upravi Občine Kobilje vprašanje, zakaj spletna stran še vedno ni 

posodobljena ? Se sploh ne čudim, da nobeden investitor ni pripravljen investira denarja v Občini Kobilje, ko 

pa občina ni sposobna izpeljati projekta obnove svoje spletni strani. Praktični celotni mandat se že 

pogovarjamo o novi spletni strani, pa skoraj ne verjamem, da bo zadeva zaključena do konca mandata. V tem 

času smo postavili že ne vem koliko rokov, do kdaj mora biti spletna stran obnovljena. Lani jeseni smo izbrali 

izvajalca, ki pa bo spletno stran resnično naredil takšno, kot se spodobi. Pa smo še vedno pri stari. V začetku 

februarja je bilo na 22. redni seji povedano, da se sedaj čaka na društva, da pripravijo vsebino za svoj razdelek. 

Od takrat sta minila dva meseca, pa spletne strani še vedno ni. Razumel bi, če bi občinska uprava sama 

izdelala spletno stran, pa da se je zaradi takšnih in drugačnih razlogov malo zavleklo. Tako pa je najela 

zunanjega izvajalca, ki roko na srce ne bo niti tako malo zaslužil s to spletno stranjo, pa do sedaj še nismo 

videli več, kot neki zelo grobi osnutek na katerega sva dala s svetnikom Darkom pripombe oziroma svoje 

mnenje, pa občinska uprava ni niti toliko, da bi sporočila, če jih bo upoštevala, ali ne. 

 

Predlogi in pobude: 

Glede gradnje v OIC: Popolnoma se strinjam z mnenjem, ki ga je pridobil svetnik Darko, da to, da so zakoličili 

objekt, še ni začetek gradnje in ko se bodo odločili, da bodo resnično začeli graditi, bodo morali objekt 

ponovno izmerit, ker tistih kolov, ki so bili postavljeni leta 2010 že zdavnaj več ne bo. Če so že želeli izigrati 

zakon in si pridobiti nekaj časa, bi morali izkopati vsaj jarek za temelje, ker objekt ne bo imel kleti. Ker pa bi se 

jarek prej kot slej sam od sebe zasipal in čez pol leta več ne bi ustrezal gradbenemu dovoljenju, ki med drugim 

predpisuje tudi kakšno temeljenje bo uporabljeno in dimenzije, bi morali za uraden začetek gradnje te temelje 

tudi dejansko narediti. Predpogoj za dejanski »začetek gradnje« po Zakonu o gradnji objektov, oziroma 

njegovem podzakonskem aktu Pravilnik o gradbiščih, je izbran izvajalec, ustrezno organizirano gradbišče 

(varovalna ograja itd), postavitev gradbene table in podobno. Občinskemu svetu Občine Kobilje predlagam, 

da sprejme sklep s katerim bo zadolžil občinsko upravo, da kontaktira investitorja in ga vpraša, kdaj pa 

resnično nameravajo začeti z gradnjo, saj je predpogoj za gradnjo objekta npr gradbena tabla, ki pa še ni 

postavljena. 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=2002110&stevilka=5387 

http://www.uradni-list.si/1/content?id=86837 

Čistilna akcija 2014: Predlagam, da se tudi letos, konec aprila, izvede čistilna akcija. Osebno menim, da lahko 

vsaka hiša »žrtvuje« 3 ure na leto za čiščenje okolja v katerem prebiva. Vem, da bo vsak rekel »jaz za sabo 

vedno vse pospravim«, vendar če bi to resnično držalo, potem smeti po jarkih ne bi bilo - mislim na tiste jarke 

kamor »Madžari« sigurno ne mečejo smeti. Prav tako predlagam, da občinska uprava pisno pozove vsa 

društva, ki prejemajo denar iz občinskega proračuna, da je zelo zaželeno, da se njihovi člani udeležijo čiščenja. 

 

Razno : 

Župan je na 22. redni seji obljubil, citiram: »Župan obljubi, da se bo pozanimal v drugih občinah, kako oni 

rešujejo žarni problem.« Zanima me kaj je župan izvedel ? 
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Kako je s kmetijskimi zemljišči, ki jih je potrebno vrnit Skladu kmetijskih zemljišč ?  

Kako daleč je zamenjava zemljišč z občanom Mirkom Berdenom ? 

Zabojnik za mešane odpadke pri cerkvi: Zabojnik pri cerkvi še vedno stoji. Zanima me kdo plačuje njegovo 

praznjenje ? 

Zanima me, če je pripravljen kakšen načrt dela javnih delavcev za leto 2014 ? Torej kaj vse občinska uprava 

načrtuje, da bodo v času zaposlitve naredili. 

Povišanje plače podžupana: 

Odkrito bom povedal, da me je predlog župana, glede povišanja plačila za opravljanje nalog podžupana, 

presenetil, kaj presenetil, šokiral me je. 

V času, ko Občina Kobilje nima denarja, da bi v celoti plačala svoje dobavitelje, se župan odloči, da bo 

podžupanu povišal plačo. Županov argument za povišanje plače pa je povečan obseg dela. Resnično me 

zanima  za koliko se bo v 10 mesecih leta 2014 povečal obseg dela podžupana, ko pa vsi vemo, da je RIC padel 

v vodo, del pomurskega vodovoda v Kobilju, pa je praktično končan, za kakšne druge velike investicije pa 

občina tako ali tako nima denarja. Še bolj zanimivo je dejstvo, da nihče ni omenjal povišanja plače, ko se je 

gradil večkulturni center in je podžupan dejansko imel več dela. Župan pa je očitno pozabil, da je s popolnoma 

enakim argumentom – povečan obseg dela, opravičeval svojo delno (4 ure) zaposlitev na občini, čeprav bi 

rekel, da se v letu 2013 ni v Kobilju nič več dogajalo, kot se je leta 2011, ali pa 2012. Hkrati pa je več kot 

očitno, da  je očitno Župan že pozabil, da smo si občinski svetniki zaradi težke finančnega položaja občine 

samoiniciativno znižali sejnine, čeprav je občinska uprava takrat predlagala povišanje sejnin. 

Res je, da zelo boli, ko »v živo« spremljaš kako se v izdihljajih mandata, prazni občinska blagajna. Ampak tako 

je – župan ima pravico povišati plačo podžupanu. Res pa je, da je dobro, da ima za to povišanje tehtne 

argumente. V konkretnem primeru jih žal nima, zato ostaja grenak priokus. Zakonsko je namreč nemogoče 

argumentirati pretekle zasluge – povečan obseg dela s prihodnjimi plačili. 

Sedaj pa še bolj zanimiv del prilivov podžupana iz občinske blagajne. Pri obravnavi občinskega proračuna 2014 

sem računovodkinjo že drugič vprašal (vprašanje in odgovor nista navedena v zapisniku 22. redne seje, pa bi 

prosil, da se to popravi) , ali je podžupan upravičen do sejnin občinskega sveta. In že drugič sem dobil 

odgovor, da ja, ker je član občinskega sveta in je, tako kot jaz in vsi ostali občinski svetniki, upravičen do 

sejnine. Že ko sem prvič dobil takšen odgovor, sem imel namen napisati kakšno vrstico glede tega, pa nisem, 

ker bi si zaradi tega nakopal več sovražnikov, kot prijateljev. Sedaj pa sem resnično jezen (povišanje plače), 

presenečen pa niti ne, saj je županova samovolja brezmejna in bom vseeno napisal nekaj vrstic glede dvojnega 

obračunavanja podžupanovega dela na Občini Kobilje. 

V 34.a členu ZLS-UPB2 zelo jasno piše, da je podžupan, če ne opravlja svoje funkcije poklicno, upravičen do 

plačila za opravljanje funkcije. V nadaljevanju istega člena pa piše, da članu občinskega sveta pripada sejnina – 

RAZEN PODŽUPANU. Iz česar sledi, da je podžupan od občine prejemal za isto delo dvojno plačilo. Ne vem če 

se bo občinska uprava še spomnila, da sem pred časom – kako leto nazaj, zahteval in tudi dobil strošek občine 

za posamezne sejnine. Iz tistih podatkov in seznama udeležencev na posamezni seji je mogoče ugotoviti, kdo 

vse je prejel sejnino za posamezno sejo. 
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http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=200794&stevilka=4692 

Na spodnji povezavi je še ena zanimiva revizija KPK v kateri je omenjen primer dvojnega plačila podžupana: 

https://www.kpk-rs.si/upload/datoteke/Microsoft%20Word%20-%20%C5%BDu%C5%BEemberk%20-

%20za%20objavo.pdf 

Je pa na spletu še kar precej revizij Računskega sodišča, v kateri je omenjeno dvojno plačilo podžupana. Vse pa 

imajo skupno točko – takšno dvojno nagrajevanje podžupanov je nezakonito, gre za oškodovanje javnih 

sredstev in je potrebno preveč izplačan denar takoj vrniti. Tako mimogrede, po novem KZ je za oškodovanje 

javnih sredstev, župan kazensko odgovoren. 

V bistvu pa imamo kar srečo, da Občina Kobilje podžupana ni imela čisto od začetka tega mandata, saj je v 

skladu s 347. členom OZ-UPB1 za zastaranje občasnih terjatev, kamor spadajo tudi sejnine občinskega sveta, 

predpisan tri letni zastaralni rok. Tako, da se podžupan pri vračilu preveč plačanih terjatev ne more sklicevati 

na zastaranje. 

Od občinske uprave pričakujem, da mi do 22. redne seje pripravi seznam koliko denarja sta od Občine 

Kobilje dobila župan in podžupan v zadnjih treh letih za: 

• Vodenje sej občinskega sveta 

• Sejnine za seje občinskega sveta 

• Sejnina za seje delovnih teles – odborov 

Zraven tega pa od občinske uprave Občine Kobilje pričakujem, da bo na 23. redni seji  pojasnila svoje 

videnje dvojnega plačila. Ter predlog, na kakšen način, se bodo preveč izplačana sredstva vrnila v občinski 

proračun. 

 

Lep pozdrav 

Boštjan Krivec 


